

6. ZONING - 936 WOODROFFE AVENUE
ZONAGE – 936, AVENUE WOODROFFE

COMMITTEE RECOMMENDATION AS AMENDED

That Council reject an amendment to the Zoning By-law 2008-250 to change the zoning of 936 Woodroffe Avenue from, R2G, Residential Second Density Zone to a new R3A(xxx), Residential Third Density Zone as detailed in Document 2 and as shown in Document 1.

RECOMMANDATION MODIFIÉE DU COMITÉ

Que le Conseil rejette une modification au Règlement de zonage 2008-250 afin de changer la désignation de zonage du 936, avenue Woodroffe de zone résidentielle de densité 2 (R2G) à une nouvelle zone résidentielle de densité 3 (R3A[xxx]), comme le précise le document 2 et l'illustre le document 1.

DOCUMENTATION / DOCUMENTATION

1. Deputy City Manager's report, Planning and Infrastructure, dated 10 August 2012 (ACS2012-PAI-PGM-0208).
Rapport de la Directrice municipale adjointe, Urbanisme et Infrastructure, le 10 août 2012 (ACS2012-PAI-PGM-0208).
2. Extract Draft Minute, 23 August 2012.
Extrait de l'ébauche du procès-verbal, le 23 août 2012.

COMMITTEE MEETING INFORMATION

Delegations: Three delegations spoke in opposition to the report recommendation, two additional written submissions received in opposition to report recommendation. Two delegations appeared in support of report recommendation, on behalf of applicant.

Debate: Approximately one hour spent on this item for delegations, questions & receipt of information from staff & Committee discussion.

Vote: Ward Councillor Taylor opposed to report recommendation, called for "Yeas and Nays"; report recommendation LOST (5:4). Ward

Councillor subsequently moved Motion to REFUSE zoning amendment, which was CARRIED by Committee 5:4.

Position of Ward Councillor: As noted above.

Position of Advisory Committee(s) Not listed.

RENSEIGNEMENTS SUR LA RÉUNION DU COMITÉ

Delegations: Trois délégations se sont opposées à la recommandation du rapport, et deux présentations écrites supplémentaires s'y opposaient également. Deux délégations se sont présentées pour appuyer la recommandation du rapport, au nom du requérant.

Debate: Pendant environ une heure, les délégations ont pu s'exprimer sur ce point, les personnes qui le souhaitaient ont pu poser des questions et prendre connaissance de l'information issue des discussions du personnel et du Comité.

Vote: Le conseiller Taylor s'est opposé à la recommandation du rapport et a demandé un vote; la recommandation a été REJETÉE (5 voix contre 4). Le conseiller a ensuite proposé une motion visant à REFUSER une modification de zonage, qui a été ADOPTÉE à 5 voix contre 4 par le Comité.

Position of Ward Councillor: Telle que mentionnée ci-dessus

Position of Advisory Committee(s) Non inscrite